
Rada Miejska                                                                                        
w Nowym Mieście Lubawskim 

 
P r o t o k ó ł   Nr  XIX/2012 

z XIX-tej sesji Rady Miejskiej  w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu  
24 kwietnia 2012 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 
Sesję rozpoczęto o godz. 16:00  , a zakończono o godz. 18:15. 
Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych . 
( Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu).  
( Lista obecności gości stanowi zał. Nr 2 do protokołu). 
Obrady  prowadził -   Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
-  Burmistrz Miasta                                          -   Józef Blank 
- Starosta Nowomiejski                                   -   Ewa Dembek 
-  Zastępca Burmistrza                                     -   Damian Artuszewski 
-  Skarbnik Miasta                                            -  Aneta Gołębiowska 
-  Adwokat                                                        -  Tomasz Kwiatkowski 
-  Pracownicy Urzędu Miejskiego:                   -  Bogumił Kurowski, Dorota Osińska, 
                                                                              Grzegorz Orzeł  Dariusz  Sobaszkiewicz.,  
Zatwierdzony porządek obrad: 
1.   Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 
2.  Wybór sekretarza obrad. 
3.  Przedstawienie porządku obrad. 
4.  Przyjęcie protokołu z XVIII-tej sesji Rady Miejskiej. 
5.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta.  
6.  Interpelacje i wnioski. 
7 .  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/92/2011 Rady Miejskiej w              
     Nowym  Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia  
     Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata  
      2012-2021. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2011 Rady Miejskiej w  
     Nowym Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia  
     budżetu  Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na  rok  2012. 
9.  Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście  
     Lubawskim za rok 2011.  
10.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2011 w  
     Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie  
      oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na  
      lata 2012-2015. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego programu wspierania rodziny w Gminie Miejskiej  
      Nowe Miasto Lubawskie na lata 2012-2014. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego programu przeciwdziałania narkomanii w Gminie  
      Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2012-2013. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego programu dożywiania w Gminie Miejskiej Nowe  
      Miasto Lubawskie na lata 2012-2013. 
15.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego  
     Centrum  Kultury w Nowym Mieście Lubawskim. 
16.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego  
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     Ośrodka  Sportu i Rekreacji w Nowym Mieście Lubawskim. 
17.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „Studium  
     uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego  miasta Nowe Miasto  
     Lubawskie” 
18.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny  
     sprzedaży  nieruchomości  gruntowej położonej w Nowym Mieście Lubawskim przy  
     ul.  Grunwaldzkiej 7. 
 19.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem, na okres 5 lat w trybie  
      bezprzetargowym lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Miejskiej Nowe  
      Miasto Lubawskie. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ustalonej opłaty  
      za  przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      
21.Podjęcie uchwały w sprawie statutu Gminy Miasto Nowe Miasto Lubawskie. 
22.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady  
     Miasta Nowego Miasta Lubawskiego, powołania tej Rady i nadania jej statutu. 
23.Informacja przewodniczących  komisji Rady Miejskiej o pracach komisji. 
24.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
25.Zakończenie sesji. 
 
Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt. 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  dokonał otwarcia XIX-tej sesji Rady Miejskiej 
stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy wymagana liczba radnych, a 
więc obrady są prawomocne. 

Ad. pkt. 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  na sekretarza obrad zaproponował  radnego- 
Piotra Jankowskiego, który nie wyraził zgodę na kandydowanie.  Z kolei Przewodniczący 
Rady Miejskiej – M. Deja  na sekretarza obrad zaproponował  radną – Lilię Karczyńską, która  
wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 Rada Miejska przy 15 głosach „za”  wybrała radną– Lilię Karczyńską na sekretarza obrad. 

Ad. pkt. 3 
Rada Miejska nie wniosła   zmian do porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  przedstawił porządek obrad XIX-tej sesji Rady 
Miejskiej. 

Ad. pkt. 4 
Protokół z XIX-tej sesji Rady Miejskiej  był wyłożony do wglądu w pok. nr 36  Urzędu 
Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 
Sekretarz obrad poprzedniej  sesji – radny  K. Hoppe nie zgłosił uwag  do protokołu.  
Radny – P. Jankowski 
na poprzedniej sesji  zadałem pytanie odnośnie wskazania na przedstawionych zdjęciach 
zachowania struktury i detalu architektonicznego dotyczących budynku przy ul. Chrobrego 4,  
 a nie znalazłem w protokole z sesji tych zdjęć.  
D. Sobaszkiewicz –  Inspektor 
Nie byłem i nie jestem w posiadaniu takowych zdjęć, a więc nie mogły zostać załączone do 
protokołu. 
Burmistrz Miasta – J. Blank 
Zgodnie z kompetencjami przekazałem te zdjęcia do Referatu Mienia Komunalnego. 
Pracownicy stwierdzili, że są to zdjęcia nieadekwatne do opisywanych faktów. Były to 
zdjęcia  zupełnie innego budynku, w związku z tym nie mogły być użyte jako materiał w 
podnoszonym temacie, gdyż były po prostu  nieprawdziwe. 
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Radny – P. Jankowski 
Zdjęcia te powinny znajdować się w protokole. 
Protokół z  XVIII-tej  sesji  Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty przy 14      
głosach „za”  i 1 przeciw.   

Ad. pkt.5 
Radny – Adam Straus wręczył Burmistrzowi Miasta – J. Blank Puchar za zdobycie  I miejsca 
w IV-tym Wielkanocnym Turnieju Gmin w Piłce Nożnej – Bratian 2012. 
Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 
zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu. 
Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił sprawozdanie  z działalności międzysesyjnej  w 
zakresie bieżącej działalności Burmistrza Miasta. 
Na zapytania radnych do sprawozdania odpowiedzi i wyjaśnień udzielił Burmistrz Miasta- J. 
Blank. 
Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt. 6 
Radni zgłosili następujące interpelacje i wnioski w sprawie: 
Radny – M. Kubacki 
- odnośnie utrzymania zieleni firma Rumiński z Brodnicy nie wykonała należycie  wycinki 
drzew przy ul. Brzozowej. 
Radny – B. Cieplak 
- spowodowania poprawy wyglądu tablicy reklamowej na terenie PKS przy ul. 
Grunwaldzkiej, 
- na ile zwolnienia pracowników w MOSiR usprawnią prace tego Ośrodka i jakie z tego tytułu 
nastąpiły oszczędności finansowe? 
Radny - P. Jankowski 
Czy prawdą jest, jakoby urzędnik tutejszego magistratu pan Grzegorz Orzeł w okresie 
pomiędzy 19 stycznia 2012 r. a 15 lutego 2012 r. wystąpił do oferentów biorących udział w 
postępowaniu ofertowym na zadanie wymiana stolarki budowlanej w budynku przy ul. 
Chrobrego 4, które miało miejsce na przełomie listopada i grudnia 2011 r. o sporządzenie 
nowych ofert w taki sposób, aby wykonanie zadania wyglądało na dwuetapowe, a następnie 
podmienił w dokumentacji wyłaniającej wykonawcę tak pozyskane oferty, których 
kserokopie dołączył do odpowiedzi na moje zapytania skierowane do burmistrza -pismo z 
dnia 15.02.2012 r.  
Radny – J. Oelberg 
-ewentualnej wymiany nawierzchni  przy ul. Mickiewicza z uwagi na nie dochowanie 
parametrów. W tej chwili  mogę zauważyć, że elementy, które nie były wypełnione między 
nawierzchnią asfaltową a krawężnikami zostały wykonane. Nawiązuję dlatego, że  miało przy 
tej okazji być poprawione połączenie ul. Kościuszki i Mickiewicza. W związku z tym jeżeli 
odstąpiono od realizacji wymiany nawierzchni, to prosiłbym, żeby to poprawić. 
Radny – P. Jankowski 
- zwrócił się o  przybliżenie z dokładnością do 5 lat kiedy planowane jest skanalizowanie ul. 
Kornatki, a następnie położenie asfaltu na 300 metrowym odcinku tej ulicy, 
- kiedy spodziewany jest remont łącznika między ul. Słoneczną a Kornatki, który był 
wielokrotnie zapowiadany, 
- czy byłoby możliwe przedłużenie ścieżki rowerowej przy ul. Akacjowej do ul. Wojska 
Polskiego? 

Ad. pkt.7 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XV/92/2011 Rady Miejskiej w  Nowym  Mieście 
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Lubawskim z dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata   2012-2021. 
Rada Miejska  jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu)  podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XIX/129/2012 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt. 8 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – J. Oelberg przedstawił pozytywną opinię 
Komisji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XV/93/2011 Rady Miejskiej w  Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia   budżetu  Gminy Miejskiej Nowe 
Miasto Lubawskie na  rok  2012. 
Rada Miejska jednomyślnie  (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XIX/130/2012 – stanowi zał. nr  5 do protokołu. 

Ad. pkt. 9 
Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – E. Rogowska przedstawiła 
sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście  
Lubawskim za rok 2011. Rada Miejska w wyniku dyskusji przyjęła sprawozdanie.   
Sprawozdanie stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt.10 
.Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2011 w  Gminie 
Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 
Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XIX/131/2012 – stanowi zał. nr  7   do protokołu. 

Ad. pkt.11 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony 
ofiar przemocy w rodzinie w Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na  
 lata 2012-2015. 
Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XIX/132/2012 – stanowi zał. nr  8  do protokołu. 

Ad. pkt.12 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie Gminnego programu wspierania rodziny w Gminie Miejskiej   Nowe 
Miasto Lubawskie na lata 2012-2014. 
Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XIX/133/2012 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad. pkt.13 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie Gminnego programu przeciwdziałania narkomanii w Gminie  Miejskiej 
Nowe Miasto Lubawskie na lata 2012-2013. 
W wyniku dyskusji Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w 
głosowaniu) podjęła uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XIX/134/2012 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 
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Ad. pkt.14 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie Gminnego programu dożywiania w Gminie Miejskiej Nowe  
Miasto Lubawskie na lata 2012-2013. 
W wyniku dyskusji Rada Miejska przy 13 glosach „za”,1 głosie przeciw i 1 głosie 
wstrzymującym podjęła uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XIX/135/2012 – stanowi zał. nr  11 do protokołu. 

Ad. pkt.15 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Centrum  Kultury w 
Nowym Mieście Lubawskim. 
Rada Miejska jednomyślnie (przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XIX/136/2012 – stanowi zał. nr  12 do protokołu. 

Ad. pkt.16 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Centrum  Kultury w 
Nowym Mieście Lubawskim. 
Rada Miejska jednomyślnie (przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XIX/137/2012 – stanowi zał. nr  13 do protokołu. 

Ad. pkt.17 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „Studium  uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego  miasta Nowe Miasto  Lubawskie” 
Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XIX/138/2012 – stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

Ad. pkt.18 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny  sprzedaży  
nieruchomości  gruntowej położonej w Nowym Mieście Lubawskim przy  
ul.  Grunwaldzkiej 7. 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego –  K. Hoppe przedstawił pozytywną opinię 
Komisji. 
Radny -P. Jankowski 
Wnioskuje o nie  głosowanie tego projektu uchwały, gdyż nie posiada uzasadnienia, a 
wywołuje konsekwencje budżetowe. 
Adwokat – T. Kwiatkowski 
Można głosować. 
Rada Miejska przy 12 głosach „za”, 2 przeciw i 1 wstrzymującym  się podjęła uchwałę w tej 
sprawie. 
Uchwała Nr XIX/139/2012 – stanowi zał. nr 15 do protokołu.  Miasto Lubawskie. 

Ad. pkt.19 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem, na okres 5 lat w trybie  bezprzetargowym 
lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego –  K. Hoppe przedstawił pozytywną opinię 
Komisji. 
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Radny -P. Jankowski 
Wnioskuje o nie  głosowanie tego projektu uchwały, gdyż nie posiada uzasadnienia. 
Rada Miejska w wyniku dyskusji  przy 14 głosach „za” i 1 przeciw podjęła uchwałę w tej 
sprawie. 
Uchwała Nr XIX/140/2012 – stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

Ad. pkt.20 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ustalonej opłaty  
 za  przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego –  K. Hoppe przedstawił pozytywną opinię 
Komisji. 
Radny -P. Jankowski 
Wnioskuje o nie  głosowanie tego projektu uchwały, gdyż nie posiada uzasadnienia. 
Rada Miejska  jednomyślnie ( przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu, radny P. 
Jankowski nie wziął udziału w głosowaniu) podjęła uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XIX/141/2012 – stanowi zał. nr 17 do protokołu. Miasto Lubawskie. 

Ad. pkt.21 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie statutu Gminy Miasto Nowe Miasto Lubawskie. 
Przewodniczący Komisji Statutowej – B. Cieplak przedstawił pozytywną opinię Komisji, 
stanowiącą zał. nr 18 do protokołu. 
 W wyniku dyskusji Rada Miejska  jednomyślnie ( przy 14 radnych biorących udział w 
glosowaniu) podjęła uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XIX/142/2012 – stanowi zał. nr 19 do protokołu.  

Ad. pkt.22 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Miasta Nowego 
Miasta Lubawskiego, powołania tej Rady i nadania jej statutu. 
Przewodniczący Komisji  Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki  – Z. Ewertowski przedstawił 
pozytywną opinię Komisji. 
Rada Miejska  przy 14 głosach „za” i 1 wstrzymującym się podjęła uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XIX/143/2012 – stanowi zał. nr 20 do protokołu.  

Ad.pkt. 23 
Przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej przedstawili  informacje  o pracach komisji. 

Ad. pkt. 24 
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych udzielili: 
Burmistrz Miasta – J. Blank 
- do PKS w sprawie tablicy reklamowej wystąpimy na piśmie, 
- zatrudnienie w MOSiR w sprawozdaniu zmalało o 6 osób. Oszczędności finansowe wynoszą 
182 tys. zł. Co do usprawnień  pracy Ośrodka, po zmianach organizacyjnych oceny 
dokonamy po czasie. 
Z-ca Burmistrza – D. Artuszewski 
- ul. Kornatki- asfalt, kanalizacja, remont łącznika. W tej kadencji podjęliśmy wiele zadań. 
Myślę, że następny 5 –letni okres będzie zakończeniem  kanalizowania miasta. Asfalt 
zostanie położony  po wykonaniu kanalizacji. Łącznik pomiędzy Słoneczną a Kornatki na 
bieżąco będziemy poprawiać. 
-odnośnie zdjęć. Radny Jankowski położył  obok mnie plik zdjęć bez słowa. Burmistrz nie 
miał obowiązku dołączyć tego do protokołu. Ponieważ pojawiły się nowe wątki poddające w 
wątpliwość rzetelność Kierownika Referatu Gospodarowania Mieniem Komunalnym, 
odpowiem na piśmie po ponownym zbadaniu tematu. 
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Radny – P. Jankowski 
Czy asfalt zostanie położony w tej kadencji czy potem? 
Z-ca Burmistrza – D. Artuszewski 
- odnośnie problemu związanego z realizacją prac firmy urządzającej zieleń sprawdzimy 
dlaczego te prace nie zostały zakończone. Jeżeli cięcia są konieczne, to je wykonamy. 
- odnośnie wymiany nawierzchni na drodze od ronda do mostu przez rzekę Drwęcę podczas 
spotkania z GDDKiA zostało potwierdzone, ze nie dojdzie do jej wymiany . Umowa 
dopuszczała taką możliwość. Po potrąceniu kwoty umownej może tak pozostać. Nic nie 
będzie robione jeśli chodzi o zrywanie nawierzchni, 
- temat  przedłużenia ścieżki rowerowej od ul. Akacjowej do Wojska Polskiego był poruszany 
na spotkaniu z przedstawicielami GDDKiA. Jezdnia jest bardzo szeroka i wykorzystywana 
tylko częściowo. Także są wstępne koncepcje jeśli chodzi o inwestora. Na etapie 
projektowania zostaną podjęte decyzje. Będziemy się temu przyglądać. 
Radny – B. Cieplak 
 Wiadukt przy Zespole Szkół im. C.K. Norwida stanowi niebezpieczeństwo. 

Ad. pkt. 25 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 
M. Deja zamknął obrady XIX-tej sesji Rady Miejskiej. 
 
Sekretarz  obrad: 
                                                                                                 Przewodniczący Rady Miejskiej 
 Lilia Karczyńska                                                                                                Marcin Deja 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


